
Skatval skilag    REFERAT 
http://www.skatvalskilag.no  
 
SAK: Dialogmøte med Skatval skole 13. september 2022 om bruk av Klempen kl 1820 
 

Hensikt: Arena til gjensidig informasjon og å ta opp forhold tilknyttet bruken av området. 
 

Til: Rektor Skatval skole, grunneiere og styret i Skatval skilag 
 

Deltakere: Skatval skole; Espen Tangen Aarnes 
 Grunneiere;  Eli Arnstad 
 Skatval Skilag: Nestleder Bente Bakken, samt varamedlemmene Inge Auran og John Gunnar Valstad 

 

Referent: Inge Auran 
 

Agenda;  1. Generelt om bruken av området  
 

REFERAT: 
 
Informasjon om bruk av område 
Det er viktig at lærere informerer og påser at elever ikke leker i hoppbakkene, det samme gjelder området ved 
skiskytterblinkene.  Det er lett å skade anviserne som er laget av plast. Utstyret er svært kostbart og utfordrende å 
reparere. Viktige forhold om bruk av område kommer fram i plakaten «Trivsel i Klempen – felles ansvar» som må 
gjennomgås med alle lærere før sesongen, spesielt de nye. Se vedlagt plakat. 
Ansvarlig: Rektor ved Skatval skole 
 
Skilaget informerte om at skileikområdet oppgraderes og er til bruk for alle. 
 
 
Vedlegg: Plakaten «Trivsel i Klempen – felles ansvar» 
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